
 Ansökan 2025

Vårt första års erfarenheter med samverkansstöd där all samordning skötts av ideella krafter utifrån 
den strategiska alliansen mellan Byalaget och IFK Klagshamn bildade i samband med ansökan 
senvåren -23 har en del erfarenheter växt fram. Vi har haft ett gott samarbete med Scouterna, 
Kyrkan och två BRFer samt ett antal privatpersoner därtill i ledning och genomförande av arbetet. 

Vår slutsats inför -25 är att vi behöver arvodera någon x-antal tim per månad för att vi skall kunna 
göra den vandring framöver som lockar oss. Den lockar oss framförallt för att Byns barn och unga 
skall få en ännu mera trygg och spännande By att växa upp i där tilliten utvecklas och förblir stark.  

Vi tar här återigen fram metaforen om att en trädgårdsmästare behöver förstå varje del av sin 
trädgårds förutsättningar för att utveckla sin trädgård fullt ut. Vi ser Byn som en liten del av den 
stora trädgården Malmö.

Vi behöver förstärka vår kommunikationen ut i Byn. När vi tagit del av tankarna från rapporten med
nr 8 från Kommittén för demokrati och mänskliga rättigheter förstår vi att vi behöver bli bättre på 
att informera barn och unga. Vi vill ta till oss detta och försöka att leva upp till det.

Arrangemang som vi varit involverade i behöver förberedas på ett mera noggrant sätt för att 
upplevelsen för besökarna skall vara tillfyllest och vi som arrangörer skall efteråt kunna känna 
stolthet för det vi arrangerar. Vi behöver helt enkelt bli lite bättre på detta.

Blickar vi framåt ser vi framför oss ett spännande  –25 med bl.a. följande utmaningar:

- Blir det beslut kring planprogrammet?

- Vi får förhoppningsvis möjlighet att utreda förutsättningarna för placering av en Byakrog i dialog 
med staden och tid att brottas med finansiering och ägande. 

- Sannolikt kan frågetecknet med placering av en Byabastu rätas ut i dialog med staden. Kan vi få 
igång en Byggprocess under året? Vi tänker oss att detta inte är omöjligt.

- Besked från Arvsfonden om kulturhus/mötesplats, skejtyta, bikupor och utegym lär komma och ny
dialog och slutgiltig dialog med staden kring medfinansiering behöver tas i mål.

- Dialogen med BRFer i Byn finner sin form och utvecklas ytterligare efter hand.

- Grundliga intervjuer med affärsdrivna verksamheter i Byn genomförs för att få input, stärka 
banden och förankra utvecklingsarbetet.

- Samarbetet mellan Fritid Malmö och IFK K angående drift och utveckling arbetas vidare med.  

- Hur skall vår lokala organisation se ut framöver? Kan vara dags att lyfta frågan i slutet av -25. 
Sannolikt lever vi med den strategiska alliansen ytterligare något år eller några år innan vi utreder 
ev förändring. Förstärkning med kommunikatör/utvecklare till oss som leder den strategiska 
alliansen skulle göra att vi får mera tid för vårt grundengagemang i våra föreningsverksamheter 
samtidigt som vi har kvar möjligheten att tänka och göra på Byanivå. 

- Samarbetet med skolan lyfter vi under året för att ev ta en början 2026



- Premiär för Kubbmästerskap – kan sannolikt ta sin början under 2025.

- Midsommarfirande – en glädjens dag i Byn inte minst för barn och föräldrar.

- Klagshamnsdagen med utökade kulturinslag. Ev kvällskonsert med solnedgång i bakgrunden?

- Ung i sommar denna sommar? Vi återupptar diskussionen och försöker få ihop det administrativa 
som vi misslyckades med -24.

- Kan byn berikas med food court under sommarsäsongen? Vid kalkan?

För Byn

Henrik Nyberg Max Hartler
ordf Byalaget ordf IFK Klagshamn

Budget 1:

Arvodering utevcklare/kommunikatör 125 000

Aktiviteter/event/ 100 000

informationsinsatser                                        50 000

Intervjuer affärsidkare   30 000

Övrigt    25 000

Summa kostnader 330 000

Rest från 2024  87 487

Ansökan – 2025 220 000

Lokala intäkter föreningar/BRFer 20 000

Summa  327 487

Budget 2:

Förstärkt samverkansstöd 120 000

Arvodering arkitekt för utredning och dialog 120 000


